



מדינת ישראל

שר הביטחון

Forfeiture Order (FO 9/24) Anti-Terrorism Law 5776-2016	אמר חגז إداري (أ.ح. - 9/24) قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016	צו חילוט (צח - 9/24) חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016
<p>Pursuant to my authority according to section 66(a) of the Anti-Terrorism Law 5776 - 2016 (hereafter - the Law), I hereby order the forfeiture of the following property for which an administrative seizure order (ASO 1/23) of 12.1.2023 was issued, after having been convinced that the action is necessary to thwart the activity of the terrorist organization the Islamic State (ISIS)³ and impair its ability to further its goals, including the return accrued on the property and its real equivalent from the day of its seizure:</p> <p>i. Client account no. 81811503 on the BINANCE cryptocurrency exchange and any virtual asset that exists or is inserted in said account.</p> <p>ii. Client account no. 290893245 on the BINANCE cryptocurrency exchange and any virtual asset that exists or is inserted in said account.</p> <p>Belonging to: Name: Osama W. M. Abuobayda Known as: Osama Abuobayda</p>	<p>بموجب الصلاحية الممنوحة لي حسب نص المادة 66(أ) من قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016 (الذي يشار إليه فيما يلي بـ "القانون")، فإنني أمر بمصادرة الممتلكات أدناه التي صدر بشأنها أمر حجز إداري (أ.ح. - 1/23) مؤرخ في 12.1.2023 بعد أن تشكلت لدي القناعة بأن الأمر ضروري لإحباط نشاط منظمة الدولة الإسلامية (داعش)² الإرهابية المعلنه والمس بقدراتها على الترويج لأهدافها، بما في ذلك العوائد التي تم الحصول عليها مقابل الممتلكات ومقابل ما يعادل قيمتها الحقيقية في تاريخ حجزها:</p> <p>i. حساب زبون رقم 81811503 لدى منصة تداول العملات المشفرة BINANCE وكل مُلك افتراضي موجود فيه أو سيدرج عليه.</p> <p>ii. حساب زبون رقم 290893245 لدى منصة تداول العملات المشفرة BINANCE وكل مُلك افتراضي موجود فيه أو سيدرج عليه.</p> <p>المملوكة لـ: الاسم: أسامة وائل محمد أبو عبيدة معروف باسم: أسامة أبو عبيدة تاريخ الولادة: 18.4.1995 رقم الهوية (فلسطيني): 400612016 رقم جواز السفر (فلسطيني): 4137492 رقم الهاتف: +970597654032 البريد الإلكتروني: osama654032@gmail.com</p>	<p>בתוקף סמכותי לפי סעיף 66(א) לחוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016 (להלן - החוק), הנני מורה על חילוט הרכוש שלהלן, אשר לגביו ניתן צו תפיסה מנהלי (צת - 1/23) מיום 12.1.2023 לאחר שהשתכנעתי כי הדבר דרוש כדי לסכל פעילות של ארגון הטרור המדינה האסלמית (דאע"ש)¹ ולפגוע ביכולתו לקדם את מטרותיו, לרבות התשואה שנצברה על הרכוש ועל שווה ערכו הממשי מיום תפיסתו:</p> <p>i. חשבון לקוח מס' 81811503 בבורסת הקריפטו BINANCE וכל נכס וירטואלי שמצוי בו או שייכנס אליו.</p> <p>ii. חשבון לקוח מס' 290893245 בבורסת הקריפטו BINANCE וכל נכס וירטואלי שמצוי בו או שייכנס אליו.</p> <p>השייכים ל: שם: אסאמה וואל מחמד אבו עבידה מוכר בשם: אסאמה אבו עבידה תאריך לידה: 18.4.1995 מס' ת"ז (פלסטיני): 400612016 מס' דרכון (פלסטיני): 4137492 מס' טלפון: +970597654032</p>

¹ הוכרז ביום 3.9.2014. פורסם ביום 7.9.2014 ב"פ 6872, למי 7922.

² אָגלן פּי 3.9.2014. נִשְׂר פּי 7.9.2014 פּי חֲקִיבֵהּ מִנְשׁוֹרֹת 6872, הַשֻּׁפְחָה 7922.

³ Designated on 3.9, 2014. Published on 7.9, 2014 in the publications gazette 6872, p. 7922.



מדינת ישראל

שר הביטחון

Date of birth: 18.4.1995 ID card no. (Palestinian): 400612016 Passport no. (Palestinian): 4137492 Telephone no.: +970597654032 E-mail: osama654032@gmail.com osama271717@gmail.com	osama271717@gmail.com	מייל: osama654032@gmail.com osama271717@gmail.com
--	------------------------------	--

יואב גלנט
שר הביטחון

Yoav Galant
Minister of Defense

يواف غلانت
وزير الدفاع

תאריך (עברי):

כ"ה בתמוז תשפ"ד

Date: التاريخ:

31 ביולי 2024